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ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ ΤΑ ΥΠΟΥΡΓΕΙΑ: 1) ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ 

     2) ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ 

 
 

Θέμα: Μεταφορά του κλειστού γηπέδου ξιφασκίας του Ελληνικού στην πόλη των 
Ιωαννίνων 

 

Σε πρόσφατη συνάντηση του κ. Υπουργού Ανάπτυξης και Επενδύσεων με τον κ. 
Περιφερειάρχη Ηπείρου και τον κ. Δήμαρχο Ιωαννιτών την προηγούμενη εβδομάδα, 
ανακοινώθηκε, για ακόμα μία φορά, η απόφαση του Υπουργείου για άμεση 
μεταφορά του κλειστού γηπέδου της ξιφασκίας από τις εγκαταστάσεις του 
Ελληνικού στα Ιωάννινα, προκειμένου να καλυφθούν αθλητικές και πολιτιστικές 
ανάγκες της πόλης. 

Πρόκειται ασφαλώς για πολύ θετική απόφαση, που ανταποκρίνεται στις ανάγκες 
των κατοίκων του πολεοδομικού συγκροτήματος των Ιωαννίνων. Άλλωστε η 
εγκατάσταση ενός μεγάλου κλειστού χώρου πολλαπλών χρήσεων στα Ιωάννινα 
αποτελούσε αίτημα πολλών αθλητικών, πολιτιστικών, εμπορικών και τουριστικών 
φορέων των Ιωαννίνων (συνημμένο έγγραφο). 

Κατόπιν αυτών, ερωτώνται η κυρία και ο κύριος Υπουργός: 

1. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα μεταφοράς του γηπέδου στα Ιωάννινα; 

2. Σε ποιο ύψος ανέρχεται το κόστος μεταφοράς; 

3. Έχει εξασφαλιστεί η χρηματοδότηση της μεταφοράς; 

4. Που θα χωροθετηθεί το νέο γήπεδο και βάσει ποιου εγκεκριμένου σχεδίου; 
 

Ο Βουλευτής 

 

Σταύρος Ελ. Καλογιάννης 

Ιωάννινα, 21.01.2021 
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